
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2011–02–15

Protokoll styrelsemöte S04 2011–02–15

Närvaro: Alexander Nässlander Ordförande
Daniel Perván Sekreterare, t.o.m §4.98
Carl Cristian Arlock Källarmästare
Mikael Rudner Industrimästare
Albin Rosberg Studierådsordförande, fr.o.m §4.9, t.o.m §4.98
Fredrik Karlsson Programmästare, t.o.m §4.98
Robin Ljungström Cafémästare
Philip Holgersson Sexmästare
Gustav Orest Sällberg Skattmästare
Niklas Claesson Ordförande E-Sek
Gustav Nord Kårstyrelseledamot på TLTH
Fredrik Andersson Revisor
Edward Linderoth-Olson Vice Kårordförande och Revisor
Sofia Mattsson Informationsutskottsrepresentant TLTH

§1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat, 12.11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
Fredrik K. reserverade sig.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Sofia Mattsson, Informationsutskottsrepresentant TLTH

• Gustav Nord, Kårstyrelseledamot på TLTH.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägen:

• §4.9 Utskottsrapporter

• §4.98 Information från Kåren

• §8.9 Shiphtesgasque

§4.9 Utskottsrapporter Fredrik K.
Har beställt tygmärken till Geekend.

Albin
Har varit på SRX-möte på Kåren och ska ha SRD-möte i
morgon. Han meddelar också att Nora behöver folk och
att intresserade kan maila Albin för mer information. Han
meddelar också att C kommer få en representant i UN1.

Mikael
Jobbar med Teknikfokus, och har dessvärre lite problem med
antalet anmälda företag. Han behöver jobbare.
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Robin
Har planerat en Caféfest nästa vecka.

Gustav
Väntar på svar från banken.

Philip
Jobbar med Sexskiftet och Skiftesgasquen. Julia är på möte
om ET-slasquen med övriga Sex-koleget. Klagar på att det
finns för många kundvagnar i sexförrådet.

§4.98 Information från
Kåren

Gustav N. berättar att heltidarna ska åka på teambuilding i Bud-
apest. Philip frågade om hur det kommer bli med Rulle. Gustav
N. svarade att det antagligen kommer bli något sorts kassaskåp
eller liknande. Gustav meddelande också att det har varit full-
mäktigemöte.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S02 och S03.

§6 Beslutsuppföljning Uppd. Bordershop

Styrelsen beslöt att bordlägga punkten till S05.

Inköp av kyl och frys

Styrelsen beslöt att bordlägga punkten till S05.

Bestick

Philip meddelar att det verkar inte vara så mycket svinn längre.

Alumnibudget

Det finns cirka 15 000 kr budgeterat för events till Industrimäs-
teriet.
Styrelsen beslöt att stryka punkten. Beslutsuppföljningen ser nu
ut som följande:
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# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Alexander N. Policydokument S10 2009 S05 2011
2 Robin L. Uppd. Bordershop S20 2010 S05 2011
3 Robin L. Inköp av kyl och frys S22 2010 S05 2011
4 Philip H. Bestick S30 2010 S08 2011
5 Alexander N. Styrelsepresentation S01 2011 S05 2011
6 Alexander N. Vakanta funktionärer S01 2011 S05 2011
7 Alexander N. Försäkring S01 2011 S05 2011
8 Carl C. A., Alexander N., Gustav S. Larm S02 2011 S06 2011

§8 Ekonomisk status Gustav S. meddelar att allt ser jättebra ut!

§8.9 Shiphtesgasque Sofia meddelar att hon har mailat ut datum och liknande till bå-
de gamla och nya funktionärer angående Skiftesqasquen. Philip
undrar hur många som kommer, då ganska få har anmält sig på
anmälningslistan. Fredrik A. tycker att anmälningslistan skulle
ha kommit upp tidigare.

Sofia meddelar också att hon tycker att var jättekul att Alexan-
der lyckades bli pålurad att sova utomhus under styrelseskiftet.

§9 Övrigt Mikael tycker att det borde finnas en microvågsugn i RåsenbaD.
Gustav S. tycker inte att vi ska inhandla en ny, utan ska i så
fall ta den som nu är utlånad till E-sek. Det informeras om att
Lantmäteri har låst sina lokaler och att de möjligtvis har en del
microvågsugnar.

Philip förklarar att han vill köpa in dosörer till Sexmästeriet. Det-
ta skulle innebära mer rättvis upphällning och göra allt allmänt
bättre. Han frågar också om Carl kan bygga hållare till dessa för
att minska kostnaderna. Styrelsen beslöt att ta upp detta på ett
senare möte.

Alexander berättar att han har fått klagomål beträffande skicket
iDét befinner sig i. Stolarna är fallfärdiga och borden är inte myc-
ket bättre. Det har talats en längre tid om att köpa in nya möbler,
men detta skulle optimalt gå igenom Kåren och de är motsträvi-
ga. Niklas tipsar om att vi bör försöka köpa in rejäla stolar. Det
talas även om att försöka köpa in nya soffor. Fredrik A. förklarar
att anledningen till att det tar tid på Kåren är för att de måste
gå igenom många långa demokratiska procedurer innan något
som detta kan klubbas igenom. Han förklarar också att Kåren
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förmodligen inte kommer att betala inköp av soffor.

Fredrik A. frågar varför vi fick för oss att tömma Ikea på saker.
Sofia förklarar att det berodde på att Ikea ska fyllas med biblio-
tekets böcker inför renoveringen. När detta är klart kan vi börja
flytta tillbaka våra saker. Fredrik tycker att vi gav oss för lätt och
att det kommer skapa problem att ha alla sakerna stående i iDét.

Alexander undrar vad vi ska göra med alla gamla ouveraller.
Fredrik A. föreslår att man skulle kunna låta ett år vara utan
sponsrade ouveraller och endast sälja de som vi redan har. Inget
bestämdes.

§10 Meddelanden Niklas informerar om att det är Gille med beer-pong på E-sek
nästa vecka.

§11 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat kloc-
kan 13.02.

Vid protokollet

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Alexander Nässlander
Ordförande
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